
REFERAT FRA BM 02-24 DEN 6.6.2024 

Deltagere. Heidi Wiendahl – Gitte Pedersen – Kenneth Andersen – Morten Svendsen  
Michael Sørensen og Jan Bemmann 

 

Som ny turneringsleder havde Morten opklarende spørgsmål vedr. cupper m.v.  
Disse blev besvaret så godt som muligt. 

Holdene er sat og efterfølgende forestod en større omrokering. På grund af at vi ikke har så mange 
aktive holdspillere mere er denne aktivitet ikke blevet nemmere. 

Muligvis afvikler vi intern turnering for OB mandag formiddag. 

Vi har 3 ansøgninger om midler til klubben som vi mangler svar på. Heri er ansøgning om midler til 
klædeskift og baller inkluderet. 

Morten nævner at Mobile Pay koster kr. 5.000.- om året i licens. 
Forslag til indkøb af køleskab hvor indbetaling for drikkevarer foregår via MP blev i første omgang afvist 
af hovedparten af bestyrelsen. 

Heidi vil gerne ændre på arbejdsopgaverne i bestyrelsen således at f.eks. Gitte kan koncentrere sig om 
kassererposten og ikke skal bruge tid på at skrive og sende indbydelser til sponsorer og medlemmer. 
Jan B står for primært skriftligt arbejde som ikke er relateret til økonomi. 
Post som sendes fra DDBU, går kun til Morten som videresender til den øvrige bestyrelse. 

Der er 12 tilmeldte til sponsorfesten den 29. juni. som afvikles som planlagt. 

Heidi vil udvikle skomarturneringerne i lighed med hvad der foregår på de andre værtshuse. 
Vi kunne samarbejde med de andres turneringskalendere således man ikke stjæler fra hinanden. 

Jesper Krogh har foreslået en SeniorCup som i de ”gamle dage” til afholdelse i 2025 i uge 33. 
Cupperne stoppede primært på grund af mangel af frivillige. For at afholde stævnet skal der være 
omkring 10 t.kr. til klubben. Vi plejede i øvrigt at af holde SC i uge 32. 

Der arbejdes på hjemmesiden men vi har ikke fundet en færdig løsning endnu. JB rykker for en status. 
Gruppen på Facebook skal lukkes.  

Medlemsmødet i august afvikles den 23. august kl. 19. Næste BM den 13. august kl. 19. 
JB indkalder til medlemsmødet hvor vi også har en ekstraordinær generalforsamling med et enkelt 
punkt på dagsordenen.  

Mødet slut 21.30 

Med venlig hilsen 
Jan Bemmann 

 

 

 



 

 

 
 
 

 


